

## **Bestyrelsesmøde d. 22-03-2021**

Deltagere: David Johansen, André Samuelsen, Kasper Aagaard Roskvist, Mads Halling,  
Marc Fornes- Sandorff

Marc var forsinket.

### *1) Hvem tager referat? + Godkendelse af forrige*

Mads tager referat. Forrige referat er godkendt.

### *2) Standup møde*

Kasper har sendt en nøgleliste til pedellen, men den var desværre forældet. Har ikke modtaget en up-to-date en fra Jon. Han har også kigget på hvordan Blood Bowl skulle foregå i forhold til rating-system. Har oprettet en udlånsliste synlig for alle, men har ikke kunnet se om ting er afleveret

Mads har lavet datafortegnelse og har i den henseende slettet noget gammel data. Har brug for adgang til Conventus for at færdiggøre det så han ved hvilke oplysninger vi indhenter. Ønsker at adgang til bestyrelsesdropbox indsnævres.

Andre fortæller at vi alle skal udfylde et oplysningsskema for at vi kan opdatere information i banken.

David har sat sig ind i formandsskabsarbejdet og set på at opdatere hjemmeside, samt kigget hyttetur og formalia omkring at vi stadig har vores lokaler. Vil i fremtiden kigge mere på hjemmeside, men venter på opdatering på et underliggende program, så det bliver ikke i løbet af kommende måned. Tager årshjulet som det kommer.

Marc har haft travlt i sit privatliv med flytning og har ikke nået særlig meget.

### *3) Kontaktliste Dropbox*

Skal have lavet en ny og opdateret liste

### *4) Workshop hjemmeside*

- Anmodning

David vil gerne have sat en workshop op, selvom det ikke giver meget mening lige nu (se foroven). Det drejer sig om hvordan hjemmesiden skal bruges. Folk med interesse må meget gerne skrive til David

### *5) Multimedierum*

- Diskussion.

Vi skal mere ordentligt overveje hvad vi skal bruge et multimedierum til.

Under corona-nedlukning har der været begrænsninger på hvor mange vi kan være i klubben (pt. 0). Med et multimedierum med streaming-setup kunne det udvides så folk der ikke fysisk er i klubben kan deltage i

aktiviteter. Udover corona-relaterede hensyn kunne det også bruges til fx optage aktiviteter som en form for reklame.

Det er tidligere blevet bragt op i forbindelse med noget tilskud der kunne have været blevet søgt, men vi kan også nu kigge på at lave noget selv. Andre opfordres til at udarbejde et par forslag i forskellige størrelser.

David foreslår at have et møde om dette uden at skulle tage det på et bestyrelsesmøde.

### **Næste mandag (den 29.), klokken 20**

#### *6) Udmelding af Bifrost*

David tager kontakt til dem

#### *7) Indkøbt siden sidst?*

Der er godkendt Cyberpunk Red, brætspillet Sidereal Confluence og Shadow of the Demon Lord. De er endnu ikke købt.

#### *8) Valg af Kontaktansvarlig*

Kasper vil gerne melde sig.

#### *9) Årshjul: Aktiv Sommer: Hvad gør vi?*

Andre giver lidt information om hvordan det har foregået, spørger om der er nogen der vil sætte en uge af til at spille rollespil, brætspil eller figurspil med nogen børn.

Det vides ikke om det er noget som kommunen vil lave i år

David tager fat i vores hverveansvarlige Marc om de vil stå for at rekruttere nogle medlemmer til dette, såfremt at kommunen afholder det

#### *10) Facebookansvarlig*

Pelle har været det i en tidligere bestyrelsesperiode, men der er ikke nogen lige nu. Kasper vil gerne stå for det, men beder om hjælp til stavning og grammatik. Den hverveansvarlige bedes også om at tage noget initiativ i forhold til begivenheder med videre på facebook

#### *11) Nøgleansvarlig/skabsstatus – Hvordan kommer vi videre?*

Kasper skal bruge en opdateret nøglist, men har haft besvær med at modtage den. Der tages telefonisk kontakt til personen fra tidligere bestyrelse der har den liggende

### *12) Åben for afhentning – Viktor forslag/anmodning*

Mads tager hånd om det.

### *13) Div.*

Andre synes at kiosken officielt skal indlemmes under TRC, så det bliver bestyrelsens ansvar at den drives. Som en fordel ved dette har TRC allerede et mobilepay-abonnement, hvilket kunne gøre det lettere.

Argumentet imod er at kiosken måske lettere kunne operere uden at skulle tage beslutninger igennem bestyrelsen.

Der er umiddelbar konsensus om at det er en fin idé, men vi udskyder endelig beslutning.

Thomas Arnoldi ønsker ikke at bestyre kiosken hvis den bliver indlemmet i foreningen. Det kan også være at der er betænknings i forhold til momsregistrering hvis kioskens og foreningens regnskaber slås sammen. Mike siger at hvis bestyrelsen overtager kiosken vil det ikke være en videreførelse af det eksisterende, men noget nyt, og at den dermed ikke ville få overført ting fra den tidligere. Han er imod centraliseringen i forslaget.

### *14) Næste møde*

**Mandag den 19. April 2021, klokken 19.**